



Gilles Dazé, Musée du ski des Laurentides – Laurentian Ski Museum



Gilles Dazé (1947-), intronisé en 2017

Moniteur, bâtisseur, ski alpin. Ce policier de carrière a toujours eu le cœur au ski et à l'enseignement qu'il a découvert à l'adolescence en 1962 au centre Sun Valley au nord de Ste-Adèle. En tout, il aura enseigné 55 ans dont plus de 40 au Mont St-Sauveur (Sommet St-Sauveur). Sa passion pour le ski l'amena à s'impliquer en tant que bénévole avec le Musée du Ski des Laurentides sur une période de plus de 10 ans. Il en assumait la présidence pendant 4 ans.

Gilles Dazé (1947-), inducted in 2017

Ski instructor, builder, alpine skiing. A career policeman, Gilles' heart was really on skiing and ski teaching which he was exposed to in his teens at Sun Valley ski area North of Ste-Adele in 1962. All in all, he will have taught skiing for more than 55 years, 40 of which at Mont St-Sauveur now Sommet St-Sauveur. His passion for skiing brought him to volunteer on the board of the Laurentian Ski Museum where he was president for four years.